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Temat: nowe zagospodarowanie zieleni• działek nr 415/1, 415/2 
i 414/2 w rejonie ul. Piwnej i Bohaterów Getta 
Warszawskiego 

Tre…æ: 

Oryginalny temat wiadomo…ci: Zapytanie/pro…ba o rozwa—enie nowego zagospodarowania zieleni• działek nr 
415/1, 415/2 i 414/2 w rejonie ul. Piwnej i Bohaterów Getta Warszawskiego 

Do: 
Pani Agnieszka Dylewska 
Zastêpczyni Prezydenta Miasta Gliwice 
Urz•d Miejski w Gliwicach 

Szanowna Pani Prezydent, 

W nawi•zaniu do rozmów prowadzonych z mieszkankami i mieszkańcami –ródmie…cia, a tak—e sugestii 
lokalnych społeczników, zwracam siê z uprzejm• pro…b• o rozwa—enie mo—liwo…ci zmiany sposobu 
zagospodarowania terenów zielonych obejmuj•cych działki nr 415/1, 415/2 oraz 414/2, poło—one w rejonie ulic 
Piwnej i Bohaterów Getta Warszawskiego. 

Pomimo przeprowadzonych ostatnio prac porz•dkowych (m.in. koszenia ł•ki kwietnej), teren ten nadal sprawia 
wra—enie zaniedbanego i niewykorzystanego, szczególnie po przekwitniêciu ro…linno…ci, która nie prezentuje 
siê estetycznie przez wiêksz• czê…æ roku. 

W zwi•zku z tym pojawiły siê propozycje, aby: 

- przeanalizowaæ stan podło—a i w miarê mo—liwo…ci - wymieniæ ziemiê na bardziej —yzn•, 
- zaprojektowaæ wielowarstwow• zieleń, obejmuj•c• du—e drzewa, wy—sze krzewy oraz ro…linno…æ nisk• i 
okrywow•, 
- zastosowaæ nasadzenia całoroczne, odporne na warunki miejskie, 
- zadbaæ o estetykê i przejrzysto…æ przestrzeni, z uwzglêdnieniem przepisów dotycz•cych bezpieczeństwa 
ruchu drogowego (w tym widoczno…ci na skrzy—owaniach). 



Zieleń w tej przestrzeni ma du—y potencjał, nie tylko estetyczny, ale równie— klimatyczny i społeczny. Mo—e 
staæ siê naturalnym "zielonym buforem" w gêsto zabudowanej czê…ci miasta, bez konieczno…ci du—ej 
ingerencji w infrastrukturê. 

Uprzejmie proszê o informacjê: 
1. Czy mo—liwe jest rozwa—enie zmiany koncepcji zagospodarowania tego terenu? 
2. Czy miasto planuje jakiekolwiek działania w tym obszarze? 
3. Czy mo—liwe byłoby zorganizowanie wizji lokalnej z udziałem przedstawicieli mieszkańców oraz jednostek 
odpowiedzialnych za utrzymanie zieleni? 

Z wyrazami szacunku, 
Anna Gołêbiowska 

Radna Rady Miasta Gliwice 

Wysłane z iPhone'a 

Notatki ogólne: 

Zał•czniki: 

Nazwa pliku Kto utworzył/ Zatwierdził Podpis 
zmodyfikował kwalif.

 0_tresc.html  MAIL/ - brak 
1.html  MAIL/ - brak 

Adresaci docelowi: 

--brak adresatów docelowych 


	Sporz�dzi� : ANNA CIEKAŃSKA, w dniu 24-07-2025 godz. 12:44:58

